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Abstract (en)
[origin: WO9313651A2] Milking device provided with a substantially rectangular milking location (1a, 1b) for the animal for milking, a feed trough (2)
arranged on one side, a fence (3) bounding the milking location (1a, 1b) along at least one side, a milking arm (4) for supporting a teat cup (5) and
a sensor arm (7) provided with at least one sensor (8) for detecting the teat of the animal for milking, whereby the fence (3) has a driven swingable
part (11) to form the entrance to the milking location (1a, 1b) in addition to a second swing-away part (12) to form the exit thereof and an improved
group of teat cups (5), guided by three sensors (8, 81, 82), is arranged, which sensors act for determining the reference teat and the position of the
three other teats with respect to the reference teat.

Abstract (fr)
Dispositif de traite comportant un emplacement (1a, 1b) de traite sensiblement rectangulaire et destiné à l'animal à traire, une auge (2) située sur un
côté, une barrière (3) limitant ledit emplacement (1a, 1b) le long d'au moins un côté, un bras (4) de traite servant à supporter un gobelet trayeur (5)
et un bras de détection (7) pourvu d'au moins un détecteur (8) et servant à détecter le pis de l'animal à traire. La barrière (3) possède une partie (11)
battante et commandée, de façon à constituer l'entrée de l'emplacement (1a, 1b) de traite, ainsi qu'une deuxième partie battante (12) constituant
la sortie dudit emplacement. Un groupe amélioré de gobelets trayeurs (5) est guidé par trois détecteurs (8, 81, 82) servant à déterminer le pis de
référence, ainsi que la position des trois autres pis par rapport au pis de référence.
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